
                         Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Sídlisko KVP 

Finančná komisia 

 

Zápisnica zo zasadnutia komisie dňa 30. 01. 2024 o 16.00 hod.  

konaného v zasadacej miestnosti Miestneho úradu MČ Košice - Sídlisko KVP 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny -  Ing. Roman Matoušek, Ing. Martin Žec, Mgr. Mariana 

Kelbelová, Monika Olexová, Ing. Jana Vargová, PhD., 

Ospravedlnení: Doc. MVDr. Peter Korim, Mgr. Mária Ivanecká 

 

Program: 

1) Otvorenie  
2) Informatívna správa o zrealizovaných rozpočtových opatreniach za obdobie december 

2023  
3) Informácia o aktuálnom finančnom stave Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP                              
4) Participatívny rozpočet – návrh na pozastavenie realizácie                 
5) Opatrenia pre Podnik služieb KVP na rok 2024      
6) Vydávanie občasníka Kvapka v roku 2024     
7) Kultúrne a športové podujatia mestskej časti v roku 2024                     
8) Návrh rozpočtu Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP na rok 2024 a roky 2025, 2026  
9) Schválenie predloženia žiadosti o nenávratný finančný príspevok - Zateplenie budovy 

miestneho úradu   
10) Schválenie predloženia žiadosti o nenávratný finančný príspevok - Skatepark KVP  
11) Návrh na zmeny a doplnenie Rokovacieho poriadku komisií Miestneho zastupiteľstva 

Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP             
12) Časový plán zasadnutí finančnej komisie pri MieZ na rok 2024 
13) Rôzne 
14) Záver  

 

1) Otvorenie 

Predseda finančnej komisie Ing. Roman Matoušek privítal prítomných členov na zasadnutí 

komisie, oboznámil členov komisie s programom a zároveň oznámil, že komisia je uznášania 

schopná.  

                   Hlasovanie k programu: 

                                                                                                      Za: 5     Proti: 0     Zdržal sa: 0 

Jednotlivé body programu boli prerokované a bolo za nich hlasované. 
 
2) Informatívna správa o zrealizovaných rozpočtových opatreniach za obdobie december 

2023 
Ing. Háberová oboznámila prítomných so zmenami rozpočtu za obdobie december 2023 – 
v príjmovej časti sa upravovali položky: príjmy z prenajatých pozemkov, príjmy z prenajatých 
budov, priestorov ..., príjmy z prenájmu Piaggio, z výťažkov z lotérií a iných podobných hier, 
iné príjmy, projekty z ÚPSVaR, príspevok na ubytovanie Lex Ukrajina, nenávratný finančný 
príspevok Implea, na stravovanie dôchodcov, grant L. Rácová, grant 3F. Znížili sa príjmy 
v podpoložke príjmy z prenajatých budov, priestorov ... 
Vo výdavkovej časti rozpočtu boli úpravy s dofinancovaním jednotlivých výdavkov na základe 
príjmov, ako aj vysporiadanie jednotlivých položiek a podpoložiek rozpočtu podľa skutočného 
čerpania výdavkov. 
Uznesenie k danému bodu rokovania 

Finančná komisia odporúča MieZ MČ Košice - Sídlisko KVP: 



vziať na vedomie informatívnu správu o zrealizovaných rozpočtových opatreniach za obdobie 

december 2023. 
  Hlasovanie: 
  Za: 5     Proti: 0     Zdržal sa: 0 
 
3) Informácia o aktuálnom finančnom stave Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

Predseda komisie Ing. Roman Matoušek oboznámil prítomných s aktuálnou finančnou 

situáciou MČ. V dôsledku nedoplatenia podielových daní zo strany mesta koncom roka 2023 

v sume 221 042,00 eur, bola MČ nútená v návrhu rozpočtu na rok 2024 rozpočtovať mzdy 

a odvody vo výške 90 %, znížiť aj odmeny poslancov, údržba majetku, opravy a údržba ciest, 

chodníkov, kultúrne podujatia, športové podujatia sú na minime.  V rozpočte sa uvažuje len 

s dvoma číslami občasníka KVaPka. S participatívnym rozpočtom sa neuvažuje vôbec. Ide 

o rozpočet, ktorý zabezpečuje krytie výdavkov maximálne na 80 %. 

Uznesenie k danému bodu rokovania 

Finančná komisia odporúča MieZ MČ Košice - Sídlisko KVP: 

vziať na vedomie informáciu o aktuálnom finančnom stave Mestskej časti Košice – Sídlisko 

KVP. 
  Hlasovanie: 
  za: 5     Proti: 0     Zdržal sa: 0 
 
4) Participatívny rozpočet – návrh na pozastavenie realizácie 
Predseda komisie Ing. Roman Matoušek oboznámil prítomných s návrhom na pozastavenie 

realizácie participatívneho rozpočtu. 

Uznesenie k danému bodu rokovania 

Finančná komisia odporúča MieZ MČ Košice - Sídlisko KVP: 

schváliť návrh na pozastavenie projektu participatívneho rozpočtu v roku 2024 a súčasne na 

pozastavenie realizácie víťazných projektov z roku 2023 podľa predloženého návrhu. 

              
                  Hlasovanie: 

  Za: 5     Proti: 0     Zdržal sa: 0 
 
5) Opatrenia pre Podnik služieb KVP na rok 2024 
Predseda komisie Ing. Roman Matoušek oboznámil prítomných s obmedzením výkonov 

Podniku služieb s.r.o., r.s.p. na pozemkoch a majetku zverených do správy Mestskej časti 

Košice-Sídlisko KVP, konkrétne: zníženie počtu kosieb zo 4 na 2-krát ročne, zníženie orezov 

stromov z 200 na 100, zníženie zimnej ručnej údržby na nevyhnutné minimum, zníženie 

ručného pozberu kamienkov po zimnej údržbe na nevyhnutné minimum, zníženie hrabania 

lístia a následného nakladania s biologickým odpadom na nevyhnutné minimum. 

Uznesenie k danému bodu rokovania 

Finančná komisia odporúča MieZ MČ Košice - Sídlisko KVP: 

schváliť obmedzenie výkonov Podniku služieb s.r.o., r.s.p. podľa predloženého návrhu. 

          
     Hlasovanie: 

 Za: 5     Proti: 0     Zdržal sa: 0 

 
6) Vydávanie občasníka Kvapka v roku 2024 
Predseda komisie Ing. Roman Matoušek oboznámil prítomných s obmedzením počtu 
vydávaných čísel občasníka KVaPka v roku 2024 z pôvodného počtu 4 na nový počet 2 
v tlačenej a online verzii podľa predloženého návrhu. 
Uznesenie k danému bodu rokovania 

Finančná komisia odporúča MieZ MČ Košice - Sídlisko KVP: 



schváliť obmedzenie počtu vydávaných čísel občasníka KVaPka v roku 2024 podľa 
predloženého návrhu. 

     Hlasovanie: 
 Za: 5     Proti: 0     Zdržal sa: 0 
 

7) Kultúrne a športové podujatia mestskej časti v roku 2024 
Predseda komisie Ing. Roman Matoušek oboznámil prítomných s pozastavením realizácie 
všetkých kultúrnych a športových podujatí mestskej časti v roku 2024 s výnimkou podujatia 
Street art festival – Creative streets, na realizáciu ktorého mestská časť získala externé zdroje 
financovania. 
Diskusia: Ing. Jana Vargová, PhD. vyslovila názor, že akcie, ktoré mestská časť organizuje 
zoskupujú obyvateľov mestskej časti, priaznivo na ľudí pôsobia a je škoda, že sa obmedzujú. 
Starosta Mgr. Ladislav Lörinc informoval, že obyvatelia si zvykli aj na komunitnú kaviareň. Tá 
má v zimnom období najslabšie mesiace. Znova sa uvažuje s jej otvorením po pridelení 
finančných prostriedkov z mesta.  
Informoval aj o situácii, ak mesto bude posielať podielové dane na úrovni 50 %, budú potrebné 
ďalšie škrty v rozpočte.  
Uznesenie k danému bodu rokovania 

Finančná komisia odporúča MieZ MČ Košice - Sídlisko KVP: 
schváliť pozastavenie realizácie všetkých kultúrnych a športových podujatí mestskej časti 
v roku 2024 podľa predloženého návrhu. 

     Hlasovanie: 
 Za: 5     Proti: 0     Zdržal sa: 0 

 
8) Návrh rozpočtu Mestskej časti Košice – Sídlisko KVP na roky 2024 a roky 2025, 2026 
Predseda komisie Ing. Roman Matoušek oboznámil prítomných s materiálom. Ing. Háberová 
informovala o základných východiskách pri tvorbe rozpočtu. 
Diskusia: Kontrolór Ing. Ladislav Takáč, PhD., LL.M., MPA informoval prítomných o rizikách 
v rozpočte, ktoré sú rozpísané v správe. Zadlženosť mestskej časti k 30.9.2023 bola 0,00 eur. 
Ak sa v roku 2024 nezvýši podielová daň na 1 obyvateľa, nebude mestská časť schopná riešiť 
úlohy. Po zapracovaní pripomienok zo strany poslancov, ak nejaké budú, odporúča rozpočet 
schváliť.  
Uznesenie k danému bodu rokovania 

Finančná komisia odporúča MieZ MČ Košice - Sídlisko KVP: 

a) schváliť  rozpočet Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP na rok 2024 podľa 

predloženého návrhu 

b) vziať na vedomie  rozpočet Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP na roky 2025, 2026 

podľa predloženého návrhu. 

             Hlasovanie: 
 Za: 5     Proti: 0     Zdržal sa: 0 
 

9) Schválenie predloženia žiadosti o nenávratný finančný príspevok - Zateplenie budovy 
miestneho úradu   

Predseda komisie Ing. Roman Matoušek oboznámil prítomných so žiadosťou o nenávratný 
finančný príspevok – Zateplenie budovy miestneho úradu. Informoval o tom, že máme 20 ročný 
dlh na budovách. 

Uznesenie k danému bodu rokovania 

Finančná komisia odporúča MieZ MČ Košice - Sídlisko KVP: 
schváliť predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok – Zateplenie budovy miestneho 
úradu podľa predloženého návrhu. 

     Hlasovanie: 
 Za: 4     Proti: 0     Zdržal sa: 0 



 
10) Schválenie predloženia žiadosti o nenávratný finančný príspevok – Skate park   
Predseda komisie Ing. Roman Matoušek oboznámil prítomných so žiadosťou o nenávratný 
finančný príspevok – Skate park. 
Uznesenie k danému bodu rokovania 
Finančná komisia odporúča MieZ MČ Košice - Sídlisko KVP: 
schváliť predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok – Skate park podľa predloženého 
návrhu. 

     Hlasovanie: 
 Za: 4     Proti: 0     Zdržal sa: 0 

 
11) Návrh na zmeny a doplnenie Rokovacieho poriadku komisií Miestneho zastupiteľstva 
Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP             
Predseda komisie Ing. Roman Matoušek oboznámil prítomných s návrhom na zmeny a doplnenie 
Rokovacieho poriadku komisií Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Sídlisko KVP. 

 

  Uznesenie k danému bodu rokovania 
  Finančná komisia odporúča MieZ MČ Košice - Sídlisko KVP: 
  schváliť zmeny a doplnenie Rokovacieho poriadku komisií Miestneho zastupiteľstva Mestskej 

časti Košice – Sídlisko KVP podľa predloženého návrhu. 

     Hlasovanie: 
 Za: 4     Proti: 0     Zdržal sa: 0 

 

 
12) Časový plán zasadnutí finančnej komisie pri MieZ na rok 2024 
Predseda komisie Ing. Roman Matoušek oboznámil prítomných s časovým plánom zasadnutí 
finančnej komisie pri MieZ na rok 2024. 
Uznesenie k danému bodu rokovania 

Finančná komisia odporúča MieZ MČ Košice - Sídlisko KVP: 

schváliť časový plán zasadnutí finančnej komisie pri MieZ na rok 2024 podľa predloženého 
návrhu. 

                                                                                                   Hlasovanie: 
 Za: 4     Proti: 0     Zdržal sa: 0 

 

13) Rôzne 
Predseda komisie Ing. Roman Matoušek vyslovil názor, že rozpočtové provizórium v roku 2025 
by nebolo dobré, preto bude snaha schváliť rozpočet na rok 2025 koncom roka 2024. 
Informoval o novom modeli, ktorý bude na diskusiu pre poslancov mesta Košice, aby okrem 
podielových daní bola pre mestské časti prerozdeľovaná aj daň z nehnuteľností. 

 
14) Záver 
Predseda komisie Ing. Roman Matoušek v závere poďakoval prítomným členom komisie 
za účasť a ukončil zasadnutie finančnej komisie.  
 

 

 

v Košiciach, dňa 31.01.2024 

Zapísala: Ing. Viera Háberová 

 

 

 

 Ing. Roman Matoušek 

                                                                                                   predseda finančnej komisie v. r. 



Prezenčná listina zo zasadnutia  finančnej komisie konanej dňa 30. 01. 2024 

 

Členovia finančnej komisie: 

 

Meno a priezvisko:                                                                        Podpis: 

 

1.  Ing. Roman Matoušek                                                         ...................prítomný......................                                                                      

2.  doc. MVDr. Peter Korim, CSc.                                            ...............ospravedlnený.................  

3. Mgr. Mária Ivanecká                                                            ................ ospravedlnená............... 

4.  Ing. Martin Žec                                                                      ................... prítomný..................... 

5. Ing. Jana Vargová, PhD.                                                        ................... prítomná..................... 

6. Mgr. Mariana Kelbelová                                                      .................... prítomná..................... 

7. Monika Olexová                                                                    .................... prítomná..................... 

 

Prizvaní zástupcovia MČ: 

.......................................                                                                ....................................................... 

.......................................                                                                ....................................................... 

.......................................                                                                ....................................................... 

 


